

1. 家庭

- a. 为着家庭中曾经经历关系破裂而向神祷告。无论已经成为过去或是正在经历的，都求神介入其中，亲自修复彼此之间的关系，以致家庭和谐和睦，共同经历主恩。
- b. 为家中未信主的成员提名祷告。愿神在疫情中能触摸他们，消除他们心中对疫情的恐惧，以致领受神的爱和福音。

2. 教会

- a. 求上帝帮助教会活出“耶稣的盐和光”的功用，见证基督徒在圣灵中的合一和彼此相爱。祷告我们在彼此对待上是真诚而深厚的谦卑、良善、恩慈和温柔的。
- b. 求神赐教会智慧，晓得在疫情期间如何关怀社会需要，同心协力援助人群，以赢得社区的敬重，为主做美好的见证。
- c. 为着教会的牧者和同工提名祷告。愿耶稣宝血厚厚遮盖，能避免病毒的攻击，同时也能继续将基督的爱带到人群中。

3. 国家

- a. 每年 16/09 是举国欢庆的马来西亚日。为着我们的所在的国土祝福祷告，让神的赐福继续充满每一个角落，也充满每一个人民的心。
- b. 中四和中五生已经开始接种疫苗，为着学府复课而准备。继续为师生员工祷告，求神帮助让群众都严谨遵守标准作业程序，做好防疫措施，减低传染率。
- c. 继续为新首相、新政府祷告。求神帮助，以民为本，扶持人们，建立国家。也为政府疲弱的财务状况祷告。疫情导致国家经济处在疲弱之中，愿神解救，愿神掌权。

4. 世界

- a. 继续为着阿富汗的人民百姓祷告，愿神继续保守当地的基督徒、弱势群体，免受即将来到的苦难。也求神加强他们的信心来面对即将面对的挑战。
- b. 忧郁与恐惧是疫情所带来的后遗症。为着目前疫情局势祷告。我们要宣告神的安慰和怜悯，平安和喜乐临到众人，在严谨的防疫措施之下继续充满信心的来跟随神。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 16-22/9/2021

Prayer items 3rd week of September

1. Family

- a. Pray to God for the restoration of relationships in the family. Whether it's a conflict that occurred in the past or a conflict that they are struggling with at the moment, we ask God to intervene and repair the relationship between each family member, so that the whole family can live in harmony and experience the abundance of Lord's grace.
- b. Pray in name for each non-believing member of your family. May God reach out to them during this time of pandemic, eliminate their fear of the epidemic that their hearts be opened to receive God's love and gospel.

2. The Church

- a. Pray that the church will live out their role as "salt and light of the world", and witness for God through Christian unity and love that the Holy Spirit brings. Pray that we will treat each other with sincerity, humility, kindness, and gentleness.
- b. Pray for wisdom for the church as they figure out safe methods to reach out and care for the needs of the society during the pandemic; and, pray for the church to unite as we serve the people, so as to earn the respect of the community and be a good testimony to the Lord.
- c. Pray for the pastors and co-workers of the church in name. May the blood of Jesus cover over His church: to cleanse it of sin, to protect it from COVID infections, and continue to use the church to bring His love to all people.

3. Country

- a. Every year, we celebrate Malaysia Day on the 16th of September. Let us pray for our country: may God's blessings continue to fill every part of our country and the hearts of all people.
- b. Secondary form 4 and form 5 students have already started receiving their vaccinations in preparation for the resumption of in-person classes at school. Continue to pray that teachers, students and staff will abide by the standard operating procedures (SOPs) strictly, and will take the necessary preventive measures to prevent viral infections.
- c. Continue to pray for the new prime minister and the new government: that they will put the people first, provide them support, and focus on nation building. Pray for the weak financial situation of the government as well. The pandemic has caused the economic downturn in our country. May God be our rescue, and may He reign over our nation.

4. The world

- a. Continue to pray for the people of Afghanistan. May God continue to protect the local Christians and vulnerable groups from the coming suffering. Pray for God to strengthen their faith as they face the challenges to come.
- b. Depression and fear are the aftereffects of the pandemic. Pray for the current pandemic situation. We declare God's comfort and mercy, peace and joy to be upon all people, and let us continue to follow God faithfully despite stricter pandemic prevention measures.

Isakhar Pengawal Methodist 16-22/9/2021

Doa minggu ketiga September

1. Keluarga

- a. Berdoalah kepada Tuhan untuk pemulihan hubungan dalam keluarga. Sama ada pemecahan hubungan terjadi pada masa lalu atau tidak, doa agar Tuhan men campur tangan dan memperbaikkan perhubungan peribadi antara satu sama lain, sehingga seluruh keluarga dapat hidup dalam harmoni dan mengalami limpahan rahmat Tuhan.
- b. Doa dengan sebutkan nama setiap ahli yang tidak beriman dalam keluarga. Semoga Tuhan menyentuh mereka dalam masa wabak ini, menghapuskan ketakutan mereka terhadap wabak ini, dan dapat mereka menerima kasih dan Injil Tuhan dengan hati yang terbuka.

2. Gereja

- a. Berdoalah agar gereja menyatakan fungsi sebagai "garam dan cahaya dunia" dan memberi kesaksian tentang kesatuan dan kasih orang Kristian di dalam Roh Kudus. Berdoalah agar umat Tuhan saling perlakukan dengan ikhlas, rendah hati, baik hati, dan lemah lembut.
- b. Berdoalah untuk kebijaksanaan gereja semasa wabak ini, agar mengetahui kaedah yang selamat untuk menjangkau dan memenuhi keperluan masyarakat, dan bekerjasama untuk menolong orang-orang, agar mendapat penghormatan dari masyarakat dan menjadi kesaksian yang baik untuk Tuhan.
- c. Berdoa untuk pastor dan rakan sekerja gereja. Semoga darah suci Yesus Kristus melimpah di seluruh jemaat untuk menghindari serangan virus, supaya dapat terus membawa kasih Kristus kepada orang-orang.

3. Negara

- a. 16/09 adalah Hari Malaysia tahunan yang disambut di seluruh negara. Doa dan memberkatkan negara di mana kita tinggal, dan biarkan berkat Tuhan terus melimpah di setiap sudut negara kita dan hati semua rakyat.
- b. Pelajar-pelajar tingkatan 4 dan tingkatan 5 telah memulakan vaksinasi, persiapan untuk memulakan semula kelas secara langsung di sekolah. Terus berdoa agar guru, pelajar dan kakitangan mematuhi prosedur operasi standard (SOP) dengan ketat, dan mengambil langkah pencegahan untuk mencegah jangkitan virus.
- c. Terus berdoa untuk Perdana Menteri baru dan kerajaan baru; bahawa mereka akan mengutamakan rakyat, memberi mereka sokongan, dan fokus pada pembangunan negara. Doakan keadaan kewangan kerajaan yang lemah juga. Wabak ini telah menyebabkan ekonomi negara merosok. Semoga Tuhan menjadi penyelamat kita dan semoga Dia memerintah di negara kita.

4. Dunia

- a. Terus berdoa untuk rakyat Afghanistan. Semoga Tuhan melindungi Kristian setempat dan kumpulan rentan sosial dari penderitaan yang akan dihadapi. Berdoalah agar Tuhan menguatkan iman mereka untuk menghadapi segala cabaran yang akan datang.
- b. Kemurungan dan ketakutan adalah kesan sampingan dari wabak ini. Doakan keadaan wabak sekarang. Kami doa dan mengisyitharkan penghiburan dan rahmat Tuhan, kedamaian dan kesukacita Tuhan yang berlimpahan di atas semua orang, dan terus mengikuti Tuhan dengan setia di bawah peringatan yang ketat.